
            
Protokół Nr XXVII /2008 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 13 listopada 2008 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie na 
wniosek Burmistrza Miasta – Gminy Stryków z dnia 6 listopada 2008 r.  

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg załączonej listy obecności 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg załączonej listy obecności 
sołtysi wg załączonej listy obecności 
osoby zaproszone wg listy obecności  

 Ad.1 Otwarcie obrad VIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i 
stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz.10.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł 
Kasica. 

 
 Ad. 2  Sprawdzenie quorum. 
 

Przewodniczący po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Nieobecni radni: Karol Lenart, Anna Ślęzak, Andrzej Pożarlik. 
 
 Ad. 3. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
Przewodniczący powierzył obowiązki sekretarza wiceprzewodniczącemu Włodzimierzowi 
Grochockiemu. 

    Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad (zgodnie z wnioskiem Burmistrza M-G Stryków z dnia 6 
listopada 2008 r.)  

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Sprawdzenie quorum. 
3. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stryków na lata 2007-2013: 
 
b) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków na rok 2008 oraz aktualizacji 
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2008-2010; 
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c) odstąpienia od udziału Gminy Stryków w realizacji projektu ,,Budowa Zintegrowanego 
Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego)”. 
 

7. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
Na salę obrad przybyła radna Anna Ślęzak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do 
przedstawionego przez Burmistrza M-G porządku sesji. 

Pytań, uwag i innych propozycji nie zgłoszono. 
    Głosowanie porządku obrad: 13 głosów za  
          0 głosów przeciwnych  
          0 głosów wstrzymujących się 
 

 Ad. 5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Do Komisji uchwał i Wniosków zostali zgłoszeni następujący radni: 
Radny Wojciech Cichosz – wyraził zgodę 
radny Zbigniew Kos – zgłosił się sam  
radny Grzegorz Kozłowski– zgłosił się sam  
 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków: 13 głosów za  
          0 głosów przeciwnych  
                     0 głosów wstrzymujących się  
Komisja Uchwał i Wniosków została powołana. 

 
Na salę obrad przybył radny Karol Lenart i radny Andrzej Pożarli.  
 
Ad. 6.  Podjęcie uchwał w sprawie:  
 

a) przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stryków na lata 2007-2013: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
 Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G 
Stryków i poinformował, że jego wniosek o zwołanie sesji podyktowany jest tym, że pojawiła 
się możliwość pozyskania środków pozabudżetowych a termin złożenia tych wniosków jest 
do 20 listopada tego roku, są to programy unijne. Zadania te chcemy wstawić do Planu 
Rozwoju Lokalnego (PRL), który jest załącznikiem do składanych wniosków. Skoro nadarza 
się taka okazja nie możemy jej nie wykorzystać. W związku z tym ta dzisiejsza sesja i 
dotyczy to zadań, na które gotowi jesteśmy złożyć wnioski – dotyczy to osiedla Wolność – 
budowa ulic – posiadamy projekt, zabezpieczenie pod względem bezpieczeństwa na tych 
drogach, pozwolenie na budowę. Kwota środków jest niewielka dla całego województwa – 62 
miliony złotych, z czego połowa przeznaczona jest na drogi gminne, a połowa na drogi 
powiatowe.  
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Pan Kosmowski w imieniu Burmistrza przedstawi autopoprawki do Planu Rozwoju 
Lokalnego na lata 2007-2013. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz stwierdził, że w przedstawionym PRL nie widzi umieszczonego 
zadania budowy ulicy na nowym osiedlu przy ul. Nowości i budowy strażnicy w 
Bratoszewicach. 
 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że wielu inwestycji nie 
ma umieszczonych w PRL, ale dokument ten możemy zmieniać w przypadku pojawienia się 
nowych programów finansowania inwestycji. Na dzień dzisiejszy umieszczone są zadania, na 
które możemy pozyskać środki pozabudżetowe i przygotowani jesteśmy do złożenia 
wniosków. 
Radny Grzegorz Kuna potwierdził, że zgadza się z wnioskiem Komisji Budżetu, która 
pozytywnie zaopiniowała PRL. Nie mniej jednak zwrócił uwagę na pewne nieścisłości w 
załączniku, jakim jest Program Rozwoju Lokalnego tj: 

• na str. 8 w tabeli pkt.6  jest napisane stawy Dobieszków – zbiornik retencyjny KG 
OHP Dobieszków – jest to mienie gminne w zarządzie sołeckim, a tylko 
wydzierżawione OHP; 

• wymiana sieci azbestowej w Ługach – w 2006 r. rury zostały wymienione, to nie 
piszmy, że będziemy to robić; 

• informacja o własności nieruchomości – przedstawione 7262 m², a ostatnio 
rozmawialiśmy o 7154 m²; 

• używanie nazw miejscowości Imielnik Stary gdzie powinno być Stary Imielnik; 
• opieka zdrowotna – apteki w Dobrej nie ma już, co najmniej od roku; 
• na str.37 w pkt. 6 – zdaniem radnego jest napisane o czymś, czego jeszcze nie ma, a 

dopiero ma być – gminny system przeciwdziałania przemocy, działania takie na dzień 
dzisiejszy podejmowane są przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych; 

• str.39 – na jednej z sesji uchwalaliśmy cały program antynarkotykowy i 
przeciwdziałania temu zjawisku, natomiast tutaj tej tematyce poświęcono jedno 
zdanie; 

• przedstawiona ilość stowarzyszeń pozytywnie zdziwiła radnego, jednak brak w tym 
miejscu informacji, że jedno ze stowarzyszeń zajmuje się dystrybucją żywności z 
banku żywności dla biedniejszej ludności na terenie gminy; 

• na stronie 54 radny proponował rozwinięcie zdania ,, … ponadto podejmowane będą 
działania zmierzające do zachowania kulturowego i aktywnej ochrony zabytków … ” 

• cały plan rozwoju jest sferą płynną np. .nie mieliśmy ,,Orlika ” , a już robimy Radnego 
zaniepokoiło ujęcie adaptacji pomieszczeń przy ul. Kościuszki 29 na potrzeby urzędu 
dopiero w latach 2010-2011. Radny pytał czy w przyszłym roku nic nie będzie tam 
robione? Stolarka okienna wymaga zdaniem radnego natychmiastowej wymiany. 

 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że z częścią uwag 
zgadza się, a z częścią nie, ponieważ jest to dokument na lata przyszłe i program 
przeciwdziałania przemocy pojawi się już w tym projekcie budżetu, dlatego ujęliśmy go, 
aby znalazł się za dwa miesiące w Planie Rozwoju Lokalnego. 
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Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Informacji, Promocji i Pozyskiwania 
Środków Pozabudżetowych w U M-G Stryków przedstawił autopoprawki do Planu 
Rozwoju Lokalnego: 

• str.7 w rubryce uwagi wykreślić ,,zbiornik rekreacyjny” i zastąpić wyrażeniem  
,, zbiornik retencyjny” w dalszej części zapis ,,wykorzystywany także do celów 
rekreacyjnych” 
• na str.8 w pkt.7 zamiast ,,stawy „wpisać ,,zbiorniki wodne”, a dalej ,,zbiornik 

retencyjny w użytkowaniu ośrodka szkoleniowo wypoczynkowego OHP” 
      w pkt.8 zamiast ,,zbiornik wodny” ,,zbiornik retencyjny” 
• na str.11 przeredagować zdanie na brzmienie: ,,ponadto na terenie gminy znajduje 

się 5 parków wiejskich, które obejmują cenne pod względem przyrodniczym 
okazy drzew i krzewów:” 

• na str.21  w tabeli nr 6 w pkt.nr 4 zamiast miejscowości Lipka  wpisać Niesułków 
Kolonia, w pkt.5 wykreślić ,, wymiana rur azbestowych ” 

• na str.33  pod tabelą dopisać * źródło: Komisariat Policji w Strykowie; 
• na str.33  zapis powinien brzmieć ,,oprócz wspomnianego Zespołu Szkół Nr 1 ” 
• na str.78  w instytucjach wdrażających PRL zamiast wymienionych stanowisk 

wymienić wydziały: Wydział Finansowy, Wydział Inwestycji, Zamówień 
Publicznych i Infrastruktury, Wydział Rolnictwa, Środowiska i Gospodarki 
Gruntami, Wydział Informacji, Promocji i Pozyskiwania Środków 
Pozabudżetowych; 

• we wszystkich zapisach w Planie Rozwoju Lokalnego tam gdzie występuje nazwa 
miejscowości Imielnik Stary zmienić na Stary Imielnik. 

 
Pan Kosmowski wyjaśnił, że Stowarzyszenie ,,Za miastem” nie podało w swojej informacji, 
że prowadzą działalność polegającą na wydawaniu żywności, dlatego nie została taka 
informacja przedstawiona w PRL. 
 Głosowanie nad przyjęciem autopoprawek: 15 głosów za  
        0 głosów przeciwnych  
        0 głosów wstrzymujących się  
Przewodniczący zapytał, kto jest chętny do zabrania głosu w dyskusji nad w/w projektem 
uchwały. 
Zgłoszeń nie było. 
Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawkami: 15 głosów za  
                           0 głosów przeciwnych  
                           0 głosów wstrzymujących się  
 
b) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków na rok 2008 oraz 
aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2008-2010; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM  
 
Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji … w U M-G Stryków w 
imieniu Burmistrza zgłosiła autopoprawkę w załączniku Nr 2 do projektu uchwały polegająca 
na wprowadzeniu zapisu w wierszu pod pozycją 2 w kolumnie 6 ,, nakłady planowane” kwotę 
0 zł zastąpić kwotą 2730 zł.  
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W związku z w/w autopoprawką w wierszu ,,Razem po zmianie ” w kolumnie 6 kwotę  
3.671.623 zł zmienić na 3.674.353 zł. 

 
  Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki: 15 głosów za  
          0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką: 15 głosów za  
                       0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  
 
c) odstąpienia od udziału Gminy Stryków w realizacji projektu ,,Budowa 
Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota 
Regionu Łódzkiego)”. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
 
Radny Wojciech Cichosz pytał, dlaczego podejmujemy dziś taką uchwałę, skoro przy 
przystępowaniu do tego programu musieliśmy jednocześnie zmieniać istniejący PRL. 
 
Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Informacji …w U M-G Stryków wyjaśnił: 
Projekt składaliśmy wspólnie z samorządem województwa łódzkiego, który był głównym 
beneficjentem, nasza gmina była jedna z gmin w tym projekcie. Projekt ten został odrzucony 
przez instytucje wdrażającą program. Instytucja zarządzająca planuje powtórzyć nabór 
wniosków – nie wiadomo, kiedy na zakup infomatów. W pierwszej wersji infomaty jak nas 
informowano to miał być szeroko pojęty zestaw komputerowy – monitor, komputer, 
drukarka. Później – już po przystąpieniu - okazało się, że infomat to będzie skrzynka 
podłączona do Internetu gdzie będzie tylko dostęp do stron rządowych i samorządowych, a 
nie będzie ogólnego dostępu do Internetu. Dlatego środki własne, jakie mieliśmy przeznaczyć 
w kwocie ok. 9500 zł lepiej wykorzystać na zakup komputerów i wykorzystać tam gdzie są 
potrzebne z dostępem do ogólnego Internetu. Komputery możemy przenosić w dowolne 
miejsce – infomatów nie, tylko za pozwoleniem instytucji wdrażającej. Jesteśmy w programie 
,,metropolitarna sieć szerokopasmowa w ramach tego roczne komputery możemy przekazać 
do instytucji, w których mogłyby służyć jako dostęp do Internetu. 
 
       Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za  
                           0 głosów przeciwnych  
                           0 głosów wstrzymujących się  
 
 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków przekazał następujące informacje 
dotyczące: 

• wyjazdu na szkolenie do Parku Krajobrazowego Wzniesień Łódzkich w dniu 
14 listopada b.r.;  

• w dniu dzisiejszym zebrała się rada techniczna w sprawie przebudowy linii 
kolejowej i omawiane były tematy związane z przebudową przejazdów 
kolejowych na terenie naszej Gminy. Przedstawiono propozycję modernizacji 
przejazdów, gdzie w większości z nich podniesiony zostanie standard jak 
również propozycje likwidacji dwóch przejazdów kolejowych: w  
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Bratoszewicach przejazd pomiędzy przystankiem kolejowym a przejazdem w 
Woli Błędowej oraz w Wyskokach przejazd prowadzący do oczyszczalni ścieków. 
Burmistrz podkreślił, że jest sceptycznie nastawiony do likwidacji tych 
przejazdów. W ciągu dwóch tygodni ma zapaść decyzja w tej sprawie.  

Na sali brak radnych: Zbigniewa Kosa, Jarosława Filipińskiego  
 

 Ad. 7. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXVII sesji 
nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski odczytał protokół 
stwierdzający, że w trakcie posiedzenia nie wpłynął żaden wniosek.  
 
Głosowanie za przyjęciem protokółu: 13 głosów za, bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 

 
 Ad. 8. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący poinformował, że następna sesja odbędzie się 2 lub 3 grudnia b.r.  

  
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXVII nadzwyczajnej sesji Rady 
Miejskiej w Strykowie prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 11.00 
dokonał zamknięcia sesji. 
 
 
Protokółowała: 
Z. Kubiak  
 
 
 
        Przewodniczący  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
        Paweł Kasica  
 

 

 

 

 

 
 

 


